



Ajuntament
d'Olesa de Montserrat

ACTA DEL CONSELL SECTORIAL D'ESPORTS

Número:	2
Data:	25/04/2022
Lloc:	Sala de Plens
Hora	19:00

Assistents	Entitat
Domènec Paloma i Sancho	Ajuntament - president
Montse Muñoz Montoro	Ajuntament- Coordinadora
Jeanne Badal Fernández	Tècnica d'Esports
Susana Ibáñez García	Ajuntament- Secretària
Victoria Gázquez Panduro	Ajuntament- Tècnica de Salut Pública
Ada Agut Domènech	Regidora Ajuntament
Salvador Bassó Parent	Assoc. Esportiva Escolar Daina Isard
Juan Jose Agudo Bauista	Club Atletisme Olesa
Joan Barnet Giménez	Club d'Escacs Olesa
M ^a Mercè Urrich Zacador	Club Esportiu Futbol Olesa (CEFO 87)
Roser Cuesta Cuesta Díaz	Club Esportiu Olesa Patí
Montserrat Solà Camins	Club Esportiu Olesa Patí
Miquel Castillon Ureña	Club Futbol Olesa
Miguel Grima Cañadas	Club Futbol Olesa
Esteve Prieto González	Club Patinatge Olesa
Anna M ^a Banqué Almazan	Futbol Sala Olesa
Enric Lobo Martin	Futbol Sala Olesa
Gemma Cases Menta	Tir Arc Olesa
Tomás Rivas Ruiz	Peña Madridista
Blai Garcia Flores	Societat Unió de pescadors Esportius d'Olesa
Victor Llano Vikkarino	Unió Ciclista Olesana
Miquel Barreres Catala	CUP-Amunt Olesa de Montserrat
Oients	Entitat
Jonathan Quina Moreno	Nou Bàsquet Olesa

Ordre del Dia

1. Aprovació de l'acta anterior
2. Aprovació criteris repartiment de pistes curs 2022-2023
3. Informació Casals d'Estiu
4. Activitats Entitats Esportives
5. Reglament d'Usos dels Equipaments Municipals i Ordenança fiscal
6. Decret d'Entorn sense fum
7. Condicions sanitàries per a la manipulació d'aliments en les activitats
8. Nou Pla d'Igualtat
9. Nomenament de representants al pla local d'acció comunitària inclusiva.
10. Nomenament de representants a la Taula de salut.
11. Preinscripció social
12. Millorar Bases Subvencions en Matèria d'Esports – a petició del club FSO
13. Gimnàs Municipal – a petició del club FSO
14. Altres informacions de les entitats i de l'Ajuntament
15. Precs i preguntes



Desenvolupament del Consell

1. Aprovació acta anterior

S'aprova per unanimitat l'acta anterior de data 24 de gener de 2022

El Sr. Paloma canvia l'ordre d'exposició dels punts de l'ordre del dia essent l'ordre dels mateixos el que consta en aquesta acta.

6. Decret d'Entorn sense fum

La Tècnica de Salut de l'Ajuntament, Victoria Gázquez, informa que cada vegada són més els espais municipals lliures de fum, sobretot en un entorn on practiquen esport infants i adolescents, informa a les entitats que tenen a la seva disposició per a qui ho demani, vinils per col·locar de prohibit fumar i que no s'ha de tirar la cigarreta terra, si volen adherir-se cal enviar un correu al departament de Salut indicant el número de vinils que es sol·liciten.

La Sra. Roser Cuesta indica que el problema és que es fuma a la porta. La Sra. Gemma Cases voldria canviar el punt on està ubicat el cartell, perquè dificulta l'entrada a una persona amb mobilitat reduïda. El Sr. Enric Lobo i la Sra. Roser Cuesta indiquen que hauria d'estar ubicat a fora de la instal·lació i no dins. La tècnica de Salut contesta que es pot revisar el punt de col·locació perquè estigui a la part exterior.

7. Condicions sanitàries per a la manipulació d'aliments en les activitats

La Sra. Victoria Gázquez indica que s'ha de mantenir la seguretat alimentària, des del departament de Salut s'ha elaborat una guia perquè totes les persones que manipulin aliments segueixin aquesta guia, han passat aquest matí una informació per fer un curs de seguretat alimentària, si hi ha entitats que vulguin fer la formació, i hi ha mínim d'assistència es pot valorar de fer una formació específica per les entitats, si no, hi ha una formació per a tothom el dia 9 de maig de 15.00 a 17.00 hores.

10. Nomenament de representants a la Taula de salut.

La Sra. Victoria Gázquez informa a les entitats que referent al tema dels representats en l'àmbit esportiu de la taula de Salut, l'entitat que va contestar va ser el Club de Futbol Sala Olesa, demana a les entitats la seva conformitat en que sigui aquesta entitat la representant de la taula de salut en l'àmbit d'esports, les entitats es troben conformes i s'adjudica els representants de la taula de salut.

11. Preinscripció social

Es tracta d'una aplicació per activitats que es facin periòdicament i que es podrien inscriure a la prescripció social, en les properes setmanes les entitats rebran una convocatòria per explicar com s'inscriuen aquestes activitats en aquest aplicatiu.



8. Nou Pla d'Igualtat

La Sra. Ada Agut informa que s'ha fet la valoració del Pla d'igualtat, i que ara es farà la diagnosi, volen que participin persones d'entitats, gent gran, joves, persones migrades. Informa a les entitats que durant el mes vinent els hi facilitaran la informació per si volen participar en aquesta diagnosi del Pla d'Igualtat.

5. Reglament d'Usos dels Equipaments Municipals i Ordenança fiscal.

La Sra. Montse Muñoz informa a les entitats que el Club de Futbol Sala Olesa, va aportar propostes al text de normativa en tràmit, concretament en l'article 14 de sol·licitar les temporades, l'aportació deia que deixar 30 dies era excessiu i que s'allargava el procés d'adjudicació. La Sra. Montse Muñoz consulta a les entitats que si tothom es troba d'acord deixar-ho en 15 dies hàbils, informa que jurídicament no hi ha cap inconvenient. El Sr Paloma creu que es en benefici per les entitats, tothom es troba d'acord i s'aprova el nou termini de 15 dies hàbils.

L'altre aportació que fa l'entitat és que tingues continuïtat la cessió d'instal·lacions. La Sra. Montse Muñoz diu que com que la casuística es molt amplia, en el moment de fer els convenis serà el moment de fer la casuística concreta.

La tercera aportació que no hi ha inconvenient jurídicament, i si tothom esta d'acord, que es parli genèricament d'esports i no de l'activitat en concret, les entitats no hi veuen inconvenient i s'accepta, la Sra. Montse Muñoz agraeix a l'entitat Club de Futbol Sala Olesa per les aportacions fetes.

La Sra. Montse Muñoz informa a les entitats que tot estarà unificat en aquest modelatge, i estarà recollit en una sola ordenança, s'ha fet un estudi de costos, i s'està treballant perquè el preu entitat sigui el més equitatiu possible i que no acabin perjudicant a les entitats, mostra un power point amb els preus que s'estan treballant indica que són simulacions, volen acabar de treballar-los amb les entitats, comunica que les entitats inscrites en el registre d'entitats d'Olesa se'ls faria un 80 % de reducció i també hi hauria per núm. de socis, també per les temporades , i de cada resultat es fa el següent descompte, aquest coeficients encara estan sobre la taula perquè es vol trobar el preu més adequat. Posa diferents exemples, tant de persones particulars com entitats, per exemple d'una entitat inscrita al registre amb 100 socis el preu hora li sortiria a 2,80 €. la idea es que les entitats disposin d'aquest model perquè puguin simular el que els costaria abans de fer la petició. Fent una simulació de 25 hores setmana durant 38 setmana seria 2.800 euros a l'any, una simulació de hoquei seria 18 hores durant 38 setmanes 600,84 euros l'any. El Sr. Juan José Agudo no creu correcte la comparació entre un particular i una entitat, ja que les entitats fan una labor social. La Sra. Montse Muñoz contesta que és perquè es vegi que els números surten d'algun lloc, i que entre tots s'ha de trobar la manera de que els coeficients permetin tenir un funcionament assumible, perquè el preu real seria inassolible. El Sr. Paloma diu que el que es busca és una corresponsabilitat en les despeses de la instal·lació.

El Sr. Esteve Prieto pregunta, si vols demanar un dia puntual per fer una activitat, tindrà algun cost? S'haurà de llogar la pista? La Sra. Montse Muñoz contesta que això s'està valorant i està en estudi, és molt complicat trobar preu ja que les casuístiques de cada entitat son diferents.



El Sr. Enric Lobo diu que els 111 € que costa una hora de pavelló no té res a veure amb l'estudi de costos que es va fer amb anterioritat, és molt més elevat ara, abans era molt menor el cost hora que hi havia a les ordenances, i en aquell moment el Sr. Jordi Martinez va fer el comentari de que això no es tornaria a parlar perquè les entitats estaven fent un servei de conserge, per això, o s'aplicarà un coeficient reductor del que costaria tenir aquest persona? la Sra. Montse Muñoz contesta que això seria inasumible per l'Ajuntament i els demana que facin un esforç comú per poder trobar entre tots la manera, que cadascú reflexioni quin seria el cost que pot assumir l'entitat.

El Sr. Salvador Bassó pregunta el preu hora a la setmana, diu que son entitats privades que fan una labor social i entén que l'Ajuntament vulgui cobrar, en el moment que s'apliqui aquesta quota, l'entitat podrà exigir que la instal·lació està en perfectes condicions. Quan tu pagues una cosa pots exigir, s'ha pensat el grau d'exigència que pot haver entre els usuaris? El Sr. Paloma creu que ja s'està fent, el Sr. Juan Jose Agudo es troba en desacord, el Sr. Paloma contesta que hi ha unes despeses en totes les instal·lacions que tenen un cost molt elevat i demanem una corresponsabilitat en les despeses del manteniment de les instal·lacions i això revertirà en les mateixes.

El Sr. Paloma diu que amb aquest diners es tindrà més marge per fer coses a la instal·lació en el pressupost municipal.

El Sr. Enric Lobo pregunta on són els diners que costaven els conserges, que ara ja no estan, que feien les tasques d'obrir, tancar i feien el manteniment, ara si es fon una llum, la única cosa que tens es avisar a la policia, llavors les entitats que ja col·laboren molt, obrint i tancant una instal·lació que abans ho assumia l'Ajuntament, i ara aquesta despesa entenia que serviria per cobrir això.. les entitats pagaran un cost però no hi ha cap canvi positiu. No s'està demanant res que no ens toqui o que no tinguin tots els altres pobles, a Esparreguera tenen conserge i a més és gratis l'ús de la instal·lació, a Olesa no només no tenim conserge sinó que voleu que paguem una quota per l'ús de la instal·lació.

El Sr. Paloma contesta que s'ha de col·laborar amb el cost del manteniment perquè les entitats tenen un cost zero de la instal·lació.

El Sr. Juan José Agudo diu que està clar la decisió política, però que cal arribar a un acord.

La Sra. Montse Muñoz diu que si alguna entitat vol estudiar el seu cas particular, poden quedar durant aquest dies per mirar-ho en detall i fer números entre tots, perquè ha de quedar una proposta que puguin tirar endavant de la manera més acordada possible.

El Sr. Joan Barnet diu que l'Ajuntament li va demanar si la competició d'Escacs es faria a Olesa, però que si la competició es fa aquí i no sap el que s'ha de pagar renunciarà.

El Sr. Jordi Canals diu que li sembla que aquests diners que són uns 10 o 15 mil euros no suposarà res per l'Ajuntament del seu pressupost municipal que és molt més gran, és fer "un cacau una mica tonto per no solucionar res", creu que les entitats treballen molt pel poble, creu que és massa poc diners perquè no es pugui fer càrrec



l'Ajuntament.

La Sra. Mercè Urrich diu que li entra gent a la instal·lació i li roba el material, si li fan pagar el preu de la instal·lació però després no es pot entrenar perquè està la gespa inundada, demanarà la bonificació.

Domènec demana que les entitats facin aportacions i que traslladarà les seves opinions.

2. Aprovació criteris repartiment de pistes curs 2022-2023

Amb les aportacions que van fer hi ha millores que es poden utilitzar però més hores de pista no hi ha.

La Sra. Jeanne Badal diu que farà arribar una proposta amb les hores que tindran l'any vinent, cal mirar si es modifica el coeficient reductor de les entitats petites, consulta a les entitats el seu parer si ho deixen com està ho volen que es modifiqui, el Sr. Enric Lobo diu que no poden assumir perdre encara més hores, si una entitat petita té dos hores de pista sencera, ja estaria en una situació millor que la seva que tenen molts equips i es tenen que estrènyer, la Sra. Jeanne Badal i el Sr. Paloma responen que mantindran doncs el mateix criteri.

De 1 al 15 de maig es faran les sol·licituds i la primera proposta de repartiment serà a finals de maig, es dona una setmana per fer al·legacions, la idea és que el 15 de juny puguin tenir el repartiment d'hores de la temporada vinent. El Sr. Enric Lobo pregunta que si les entitats tornen a posar els mateixos horaris que aquest any, llavors que canviarà? La Sra. Jeanne Badal contesta que, en el seu cas concret, potser es quedaria igual però potser hi ha entitats que canviarien. El Sr. Enric diu que dins dels criteris no va trobar res en relació a les entitats que tenen instal·lació pròpia o un espai per entrenar extramunicipal, i pregunta si això està contemplat. El Sr. Paloma respon que això no es contempla. El Sr. Enric pregunta que si ells utilitzen alguna instal·lació que no sigui de l'Ajuntament, no es tindria en compte la utilització de l'espai? La Sra. Jeanne Badal contesta que no. El Sr. Enric exposa que l'AEEDI utilitza una instal·lació coberta a Olesa però que això no es té contemplat, la Sra. Jeanne respon que estan utilitzant un espai escolar, com ells que utilitzen una altre escola i que si vol que això es contempli es pot parlar, el Sr. Enric diu que pesava que estava contemplat, però no ho veu als criteris. El Sr. Salvador Bassó diu que també podria deixar d'entrenar al Daina i demanar només pistes municipals, però seria encara més complicat. El Sr. Enric diu que tenia entès que primer l'AEEDI omplia les hores a l'Escola Daina Isard i després demanava la resta. El Sr. Domènec diu que es pot contemplar de poder demanar l'ús de l'escola Daina Isard. El Sr. Enric diu que només preguntava si una entitat té disposició de utilitzar una altra instal·lació.

3. Informació Casals d'Estiu

En l'altra reunió ja es va parlar sobre aquest tema i la Sra. Jeanne Badal pregunta si tenen alguna dificultat, la Sra. Mercè Urrich diu que estan fent el projecte però encara no tenen la quantitat de nens que tindran. La Sra. Jeanne demana que facin una previsió del que poden tenir.



4. Activitats Entitats Esportives

La Sra. Jeanne Badal demana a les entitat si tenen algo a preguntar o dir sobre les activitat esportives, la Sra. Montse COP pregunta si s'ha de demanar algun permís especial per fer la botifarrada, la Sra. Jeanne li contesta que cal demanar per la realització de foc però no cal pel tema de l'aglomeració de gent, ja no hi ha aquestes mesures. La Sra. Jeanne recorda que tots els esdeveniment que no siguin partits i entrenaments s'han de demanar amb un mes d'antelació.

El Sr. Enric Lobo pregunta si una entitat demana material de brigada, com pot saber si hi ha estoc d'aquell material per aquell dia en concret per poder fer la petició? La Sra. Jeanne diu que ella té la possibilitat de poder consultar-ho. La Sra. Gemma Cases necessita saber si hi ha carpes suficients per poder fer el campionat de Catalunya aquest cap de setmana, la Sra. Jeanne contesta que parlarà amb brigada per poder consultar que estiguin les carpes disponibles.

El Sr. Blai Garcia informa que fan l'assemblea i que necessiten 20 cadires per aquest dissabte, la Sra. Jeanne li contesta que brigada no els serveix material amb menys d'un mes d'antelació.

9. Nomenament de representants al pla local d'acció comunitària inclusiva.

La Sra. Jeanne Badal informa a les entitats que els han de demanat representant al pla local d'acció comunitària, diu que no sap molt bé el tema i que els hi enviarà un correu amb la informació.

12. Millorar Bases Subvencions en Matèria d'Esports – a petició del club FSO

El Sr. Enric Lobo exposa que creuen que les subvencions en matèria d'Esports cada any els ha anat perjudicant en l'import atorgat, fins al 2017 el numero de beneficiaris era un 65 % de la subvenció, actualment es valora un 5 %, i pregunta a què és degut aquest canvi, una institució com la Diputació de Barcelona ho utilitzat com a criteri personal i en aquest cas no, el Club de Futbol Sala Olesa té uns 400 beneficiaris regulars i reben la mateixa valoració que una altra entitat que te 100 beneficiaris, es troben en que les bases de les subvencions son molt genèriques, i no acaben d'entendre el perquè. El Sr. Paloma contesta que va haver una canvi de criteri que valorava molt la formació de base, la Sra. Jeanne Badal diu també que la quantitat d'esportistes com a tal, ha perdut rellevància, i que la Diputació ho utilitza i ho compara amb la població, Sr. Enric pregunta si llavors és normal que entre entitats petites i grans no hi hagi cap diferència, el Sr. Paloma contesta que si entren en això de la quantitat i haurien entitats que tindrien molt. La Sra. Jeanne Badal diu que la idea és que el repartiment sigui més equitatiu.

El Sr. Enric Lobo diu que la quantitat assignada durant els últims 20 anys ha estat de 75000 euros, però les entitats han crescut i l'IPC també, però les subvencions no han pujat, el Sr. Paloma respon que s'ha incrementat a 75500 euros perquè ha repercutit els interessos de la publicitat, diu que per part seva sempre lluita perquè es pugi però que hi ha moltes coses a fer. La Sra. Jeanne Badal diu que recullen la proposta de que s'augmenti la partida de subvencions d'Esports.



13. Gimnàs Municipal – a petició del club FSO

El Sr. Enric Lobo exposa que tenen esportistes que es lesionen i tenen que fer ús del gimnàs en alguna ocasió per tal de recuperar-se, la Sra. Jeanne contesta que aquest gimnàs és municipal i l'utilitzen usuaris que estan pagant i que no es poden barrejar coses. El Sr. Enric diu que es tracta d'un esportistes concret, la seva proposta era si hi ha alguna possibilitat a que les entitats puguin accedir al gimnàs municipal, amb una llicència d'ús puntual i que ho contempli les ordenances, de forma que, una entitat si té un esportista que hagi d'utilitzar aquest espai, pugui fer-ho, ja que en cas de lesió, la federació prescriu exercicis amb un fisioterapeuta i per fer-los necessites fer ús del gimnàs. La Sra. Jeanne i el Sr. Paloma diuen que recullen la proposta sempre i quan es pugui articular.

14. Altres informacions de les entitats i de l'Ajuntament

La Sra. Mercè Urrich pregunta com està el tema de la gespa del camp de futbol, el Sr. Paloma li informa que demà s'aprova el concurs públic per la Junta de Govern.

La Sra. Gemma Cases demana la gespa vella que trauran del camp de futbol per al Club de Tir amb Arc. El Sr. Paloma li contesta que faci una petició.

15. Precs i preguntes

No hi ha més preguntes

S'aixeca la sessió a les a les 21.30 hores

El president del Consell
Domènec Paloma i Sancho

La secretària
Susana Ibáñez Garcia

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT